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Yttrande över svar angående kommunfullmäktiges uppdrag att redovisa antalet friköp 
av jordbruksmark som upplåts med arrende och utfallet av dessa förfrågningar 

 
Vi håller med om vikten av att ge arrendatorer korrekt information vad gäller möjligheter till 
friköp. Hur detta genomförs i detalj anser vi vara en fråga för förvaltningen. I de oroliga tider 
vi lever i finns en logik i att behålla jordbruksmark i stadens ägo av beredskapsskäl och för att 
stärka livsmedelsförsörjningen. Det är även viktigt att staden hushåller med göteborgarnas 
tillgångar, t.ex. mark, så att inte framtida värdeökningar och realisationer förslösas. Vi anser 
vidare att de utökade redovisningskrav i delårsrapport och årsrapport som läggs på 
förvaltningen enbart ökar på administrationen utan att ge någon direkt nytta. 
 


